
w w w . h a m d e l i d a i l y . i r7 شنبه 24 شهریور 1403  سال نهم   شماره 2496 ورزش

آرتتا با آرسنال تمدید کرد
»میکل آرتتا« که با امضای قــراردادی جدید خود را تا 
پایــان ماه ژوئن 2027 به آرســنال متعهد کرد، پس از 
تمدید قراردادش به ســایت رســمی این باشگاه لیگ 
برتری گفت: افتخار می کنم که قراردادم را با آرســنال 
تمدید کردم، بسیار هیجان زده هستم و مشتاقانه منتظرم 
ببینم چه می شــود. به بودن در این تیم و رابطه ای که 
با همه اعضای باشگاه دارم، افتخار می کنم.وی در ادامه 
افزود: بسیار خوش شانس هستم که هر روز با افراد خوب 
و جاه طلبــی که در اینجا داریم، کار می کنم. احســاس 
الهام بخشی می کنم، احســاس می کنم در یک چالش 
هســتم، احســاس حمایت می کنم و می خواهم خیلی 
بیشــتر از کاری که قبلاً با هم انجام داده ایم، انجام دهم. 
همراه با بازیکنان و همه اعضای باشــگاه، ما مشــتاقانه 
منتظر سال های آینده هستیم، همراه با هواداران مان که 
از نظر احساسی باشگاه و تیم را متحول کرده اند.سرمربی 
اسپانیایی تیم فوتبال آرسنال در پایان خاطر نشان کرد: 
هواداران ما را به لحاظ فردی متحول کرده اند و در حال 
حاضر متفاوت از گذشته هستیم. شما می توانید بگویید 
که ما متفاوت هستیم و این به خاطر هواداران است. ما 
مشتاقانه منتظر ادامه ماجراجویی مان با هم هستیم.میکل 
آرتتا از زمان روی کار آمدنش در آرسنال در سال 2019 
این تیم را متحول کرده و در این مدت این تیم را دو بار 
به عنوان نایب قهرمانی در لیگ برتر انگلیس رسانده است 
که در یکی از این موارد فصل گذشته تا هفته پایانی در 
کورس قهرمانی با منچسترسیتی بودند.او که چهار سال 
در منچسترسیتی به عنوان دستیار پپ گواردیولا فعالیت 
داشت، در این مدت دو قهرمانی در جام حذفی انگلیس 
و دو قهرمانی در جام خیریه انگلیس را برای توپچی های 

لندن به ارمغان آورده است.

بازگشت گابی به تمرینات بارسلونا
گابی که در اواخر آبان ماه ســال گذشته از ناحیه رباط 
صلیبی دچار مصدومیت جدی شــد و در کنار از دست 
دادن بازی های باقیمانده فصل گذشته، فرصت همراهی 
تیم ملی اسپانیا در یورو 2024 و المپیک 2024 پاریس را 
نیز از دست داد، امروز )پنجشنبه( پس از حدود 10 ماه 
دوری از میادین به تمرینات گروهی بارسلونا بازگشت که 
این خبر خوبی برای هانسی فلیک و هواداران بارسلوناست.

این هافبک 20 ســاله در جریان برتری 3 بر یک ســال 
گذشته تیم ملی فوتبال اسپانیا مقابل گرجستان در دور 
انتخابی یورو 2024 از ناحیه زانو دچار مصدومیت شــد 
و در ادامه باشــگاه بارسلونا تأیید کرد که او دچار پارگی 
رباط صلیبی و آســیب دیدگی از ناحیه مینیسک زانوی 
پای راست شده است.گابی که انتظار می رود به زودی به 
شرایط بازی برسد،  قرارداد فعلی اش با بارسلونا تا پایان 
ماه ژوئن 2026 اعتبار دارد. او تاکنون در 111 بازی برای 
کاتالان ها به میدان رفته و در کنار به ثمر رساندن هفت 
گل، 14 پاس گل هم برای هم تیمی هایش ساخته است.

سه گزینه نهایی سرمربیگری تیم ملی 
انگلیس

ادی هاو، گراهام پاتر و فرانک لمپارد به عنوان نامزدهای 
نهایی ســرمربیگری تیم ملی فوتبال انگلیس همچنان 
موردتوجه اتحادیه فوتبال این کشــور هســتند.خبرها 
حاکی از آن است که رؤیای اتحادیه فوتبال انگلیس پپ 
گواردیولا سرمربی منچسترسیتی است. لی کارسلی در 
حال حاضر هدایت انگلیســی ها را بر عهده دارد و در دو 
بازی اول خود به عنوان ســرمربی موقت دو برد کســب 
کرده اســت.اتحادیه فوتبال انگلیس به بررسی گزینه ها 
برای تصمیم گیری درباره انتخاب جانشین دائمی ساوت 
گیت قبل از شروع رقابت های انتخابی جام جهانی 2026 
ادامه خواهد داد.کارسلی پیش از این سرمربی تیم جوانان 
انگلیس بود و سال گذشته این تیم را قهرمانی قاره سبز 

رساند.

مشتریان بزرگ برای خرید جمال
چند باشــگاه بزرگ اروپایی در تلاش هستند تا جمال 
موسیالا را جذب کنند.»جمال موسیالا« از سال 2020 
در بایرن مونیخ بازی می کند و به یکی از بازیکنان کلیدی 
و تاثیر گذار این تیم تبدیل شــده است.این بازیکن 21 
ســاله افتخارات زیادی با بایرن مونیخ در کارنامه دارد و 
همه جام ها را با این تیم کسب کرده است.موسیالا یک 

سال دیگر با بایرن مونیخ قرارداد دارد.
باشگاه بایرن مونیخ در تلاش است که قرارداد این ستاره 
جوان را تمدید کند اما او حاضر به این کار نشــده است.

فابریزیو رومانو خبرنگار سرشــناس ایتالیایی نوشت که 
باشــگاه های بزرگ اروپایی مشتری موسیالا هستند.او 
نوشت: منچستر سیتی، رئال مادرید و چند تیم اروپایی 
بزرگ دیگر منتظر مشــخص شدن وضعیت موسیالا با 
بایرن مونیخ هستند. بایرن مونیخ پیشنهاد جدیدی به 
این بازیکن داده اســت و اگر او حاضر به تمدید نشــود 
باشگاه های بزرگ اروپایی سریع با او وارد مذاکره می شوند.

موسیالا در تیم وینسنت کمپانی هم در ترکیب اصلی به 
میدان می رود و عملکرد خوبی در فصل جاری داشــته 
اســت. او در دیدار اخیر  تیم ملی فوتبال آلمان هم یک 
گل به ثمر رســاند و 3 پاس گل داد تا نشان دهد که در 

اوج به سر می برد.

امباپه تشنه گلزنی است
مــارکا با انتشــار تصویری از امباپه بــه حمایت از او 
پرداخت و نوشت، »امباپه بازی هایی پیش روی خود 
دارد که می تواند از آنها تغذیه کند«. نشــریه مارکا با 
اشــاره به بازی های بعدی رئال مادرید مدعی شد که 
امباپه می تواند در این مســابقات گلزنی کند زیرا که 

گرسنه گلزنی است.
امباپه تابستان امسال پس از مدت ها سر و صدا سرانجام 
از پاریس به رئال مادرید آمد ولی هنوز نتوانسته عملکرد 
مثبتی از خود نشان دهد و به همین خاطر شدیدا برخی 

هواداران و رسانه ها از او انتقاد دارند.

 فوتبال اروپا

صعود شهداب و فولاد به نیمه نهایی 
والیبال جام باشگاه های آسیا

 مرحله یک چهارم نهایی بیست وششمین دوره رقابت های 
والیبال قهرمانی باشگاه های مردان آسیا امروز با برگزاری 
چهار دیدار در ورزشگاه اختصاصی شهداب یزد پیگیری 
شد.شــهداب یزد )ایران( به مصاف گاز الجنوب )عراق( 
رفت و سه بر صفر و با امتیازهای )2۵ بر 1۵، 2۵ بر 21 و 
2۵ بر 23( حریف خود را شکست داد و به جمع تیم های 

مرحله نیمه نهایی پیوست.
بدین ترتیب شهداب یزد در مرحله نیمه نهایی به مصاف 
تیم پاولودار والیبال کلاب )قزاقستان( می رود. همچنین 
فولاد سیرجان ایرانیان در چهارمین دیدار این مرحله به 
مصاف اسپورتینگ کلاب )کویت( رفت و سه بر صفر و با 
امتیازهای 2۵ بر 21، 2۵ بر 17، 2۵ بر 17 حریف خود 

را شکست داد و به جمع تیم های نیمه نهایی پیوست.

استارت موفقیت آمیز ووشوکاران در 
آسیا

دهمین دوره رقابت های ووشــو قهرمانی آسیا با حضور 
ووشوکارانی از 26 کشور به میزبانی ماکائو آغاز شد. در روز 
نخست این مسابقات رقابت های بخش تالو و ساندا آغاز 
شد که نمایندگان ایران در بخش ساندا توفیقی در کسب 

مدال نداشتند و در ساندا رقبای خود را شکست دادند.
بر همین اســاس و در وزن 60- کیلوگرم بانوان صدیقه 
دریایی »چو من ســین« از ماکائو را شکست داد و راهی 
دور دوم شــد. او در ایــن دور به دیدار »یولداشــووا« از 
قزاقستان می رود. سهیلا منصوریان در وزن 6۵- کیلوگرم 
در مبارزه نخست خود »سارا عبدالجواد« نماینده عربستان 
را از پیش رو برداشت. وی در ادامه با »نیکیتا بانسال« از 
هند پیکار می کند. در وزن 70- کیلوگرم یاسمن باقرزاده 
در اولین دیدار خود »گوهر گوشودووا« از ترکمنستان را 
از پیش رو برداشــت. »هیلان ژو« از چین حریف بعدی 

باقرزاده است.
در گروه مــردان و در وزن 6۵- کیلوگرم رضا عبداللهی 
»چنگ یی« از چین تایپه را شکســت داد. وی در ادامه 
باید با »الراشدی« نماینده عربستان مبارزه کند. محمد 
فرهادی در وزن 70- کیلوگرم در مبارزه نخســت خود 
برابر »الراشدی« از قزاقستان به برتری دست یافت. وی 
در ادامه به مصاف »ناتین چادوری« از هند خواهد رفت.

»سهیل موسوی« در وزن 7۵- کیلوگرم برابر »سونگ چه 
ئول« از کره جنوبی صاحب برتری شد و در ادامه به دیدار 
»هوانگ وی لین« از چین خواهد رفت. علی خورشیدی 
هم در وزن ۸0- کیلوگــرم به مصاف »جومامایرادو« از 
ترکمنستان رفت و در دو راند صاحب برتری شد. »ونگ 

لونگ لیو« از چین حریف بعدی خورشیدی است.
اما در بخش تالو تیم کشــورمان در روز نخســت شش 
نماینده داشت که هر شش تالوکار از دور مسابقات حذف 
شدند. مصطفی حسن زاده، شاهین بنی طالبی، حسین 
قبله نما، ابوالفضل قره باغی، زهرا کیانی و هلیا اســدیان 
موفق به کســب مدال در نخســتین فرم های تالو خود 
نشدند. تالوکاران این شانس را دارند که روزهای آتی در 

دیگر فرم برای کسب مدال به مصاف رقبای خود بروند.
این دوره از مسابقات تا 2۵ شهریورماه ادامه خواهد داشت.

دو پیروزی در المپیاد جهانی شطرنج
 دور دوم چهــل و پنجمین المپیاد جهانی شــطرنج به 
میزبانی مجارســتان با حضور نزدیک به 200 کشــور 
برگزار شد. تیم ملی مردان ایران توانست تیم ملی پرتغال 
و تیم ملی زنان ایران تیم نلی السالوادور را شکست دادند.

 محمدامین طباطبایی، بردیا دانشور، پویا ایدنی و سینا 
موحد با سرمربی گری الکساندر گریشوک در دور دوم در 
ترکیب تیم مردان مقابل حریف پرتغالی دست  به مهره 

شدند.
سینا موحد و بردیا دانشــور با شکست رقبای خود هر 
کدام یــک امتیاز و پویا ایدنی و محمد امین طباطبایی 
با تساوی مقابل حریف پرتغالی خود به تساوی رسیدند و 
هر کدام ۵/. امتیاز برای تیم ملی بدست آوردند. در نهایت 
شطرنجبازان ایرانی با نتیجه 3 بر یک حریف پرتغالی را 
شکست داد تا روز دوم را هم با پیروزی پشت سر بگذارد.

نکته مهم در روز دوم مسابقات نبودن پرهام مقصودلو در 
ترکیب تیم ملی بود.

همچنین تیم ملی زنان ایران با ترکیب مبینا علی نسب، 
طنــاز ازلی، ســتایش کریمــی، پــروا بهزادنظیف به 
سرمربی گری همایون توفیقی توانست با نتیجه 4 برصفر 
السالوادور را شکســت دهد و دومین پیروزی خود را با 

اقتدار بدست آورد.
این مسابقات در 11 دور برگزار خواهد شد.

دستمزد تام کروز برای اختتامیه المپیک
ســتاره هالیوود در روز پایانی المپیک 2024 با طناب از 
سقف ورزشگاه استادوفرانس به داخل زمین آمد، پرچم 
المپیک را تحویل گرفت و پس از طی کردن مسیری،  آن 

را به شهردار لس آنجلس تحویل داد.
تام کروز ســتاره سینمای آمریکا چهره شاخص مراسم 

اختتامیه المپیک 2024 پاریس بود.
کروز در روز پایانی المپیک با طناب از ســقف ورزشگاه 
استادوفرانس به داخل زمین آمد، پرچم المپیک را تحویل 
گرفت و پس از طی کردن مسیری در خیابان های پاریس،  

آن را به کارن باس شهردار لس آنجلس تحویل داد.
کیســی واســرمن رئیس کمیته برگــزاری المپیک و 
پارالمپیک 202۸ در این مورد گفت: ما 1۵ دقیقه پخش 
تلویزیونی در مراســم اختتامیه المپیک داشتیم و من 
بهترین شــخص ممکن برای این زمان محدود را به کار 
گرفتم، تام کروز.واسرمن ادامه داد: ما طرح اولیه را با تام 
کروز در میان گذاشــتیم و او از آن استقبال کرد و گفت 
که تنها به یک شرط حاضر به همکاری با ماست؛ اینکه 
همه کارها را خودش انجام دهد!رئیس کمیته برگزاری 
المپیک و پارالمپیک لس آنجلس تصریح کرد: تام از سقف 
استادیوم با طناب به وسط زمین رفت، پرچم را گرفت و با 

موتور، آن را به شهردار لس آنجلس تحویل داد.

ذره بین

فدراســیون  توفیقی:  امیــد  همدلی|  
فوتبال فقط در تامین زمین استاندارد برای 
تیم  های ملی ناتوان نیســت بلکه ثبات در 
تصمیم گیری نداشته و با رویه ناصواب خود 

بر طبل حاشیه سازی می کوبد!
نهایت فوتبــال در هر کشــور تیم ملی آن 
کشــور اســت و عرصه  های بین المللی که 
باشــگاه هایش می کوشند به بهترین شکل 
ممکن خود را ساخته و پرداخته آن عرصه 
کنند، در اینجا پرسشــی را مطرح می کنیم 
که خنده دار اســت اینکه کجا فوتبال بازی 

می کنند!؟ 
مشخص است که پاسخ قاب سبز ورزشگاه 
اســت. اما وقتی بدانیم نهاد متولی فوتبال 
در کشــورمان از تامیــن همان قاب ســبز 
در نوع اســتاندارد بین المللــی اش برای 
دیدارهای ملی ناتوان اســت افسوس سراغ 
مان می آید نه خنــده! بله فوتبال ایران که 
ادعای اســتقلال از دولــت را دارد همه جا 
چشمش به دنبال منابع دولتی و خصولتی 

و زیرساخت  های مهیا شــده توسط بخش 
دولتی است.

 هر چند »مهدی تاج« رئیس فدراســیون 
فوتبــال چندی پیــش به صراحــت و به 
درســتی گفت فدراســیون فوتبال مسئول 
تامین ورزشگاه برای باشــگاه ها نیست اما 
یــک نفر از دور  این اظهــار نظر را متوجه 
بشــود لابد پیــش خــودش می گوید این 
فدراســیون توانمند قطعا بــرای دیدارهای 
ملــی از قبل صنعت فوتبــال و درآمدزایی 
آن دست کم یک ورزشگاه استاندارد دارد، 
غافــل از آنکه نهادی که خود را غیر دولتی 
می پنــدارد در به در این بخش دولتی و آن 
بخش حاکمیتی است بلکه استادیومی برای 
دیدارهای تیم ملــی در اختیارش بگذارند. 
در دیدار با قرقیزســتان توانمندی فوتبال 
و لابی  های آن را شــاهد بودیم که چگونه 
مجموعــه ذوب آهن با منت ورزشــگاه با 
کیفیــت بد چمن را در اختیار فدراســیون 

فوتبال گذاشتند

همان فدراســیون این روزها چشــم به راه 
حمایت  های وزارت ورزش است بلکه سفت 
و سخت پای کار باشد تا پیمانکار بازسازی 
ورزشــگاه آزادی بر اســاس وعده ها دست 
کــم تا چهار مــاه دیگر یک فاز بازســازی 
ورزشگاه۵2 ســاله پایتخت را تحویل دهد، 
بماند که دولت هم در جذب منابع خارجی 
مثل دیگر بخش ها در ورزش نیز عاجز است 
و کار بازســازی ورزشگاه آزادی به شرکتی 
واگذار شده که بر روی تارنمای آن کلمه    ای 
از ساخت ورزشــگاه به عنوان رزومه کاری 

دیده نمی شود!
ایــن چند ســطر را از آن جهت گفتیم که 
وقتــی در ادامــه مطلب بــه تصمیم اخیر 
فدراسیون فوتبال در موضوع سقف قرارداد 

رسیدیم زیاد هم تعجب نکنید!
افزایش شبانه سقف قرارداد برای آسیایی ها

فدراسیون فوتبال که فصل گذشته با وضع 
قانون ســقف قرارداد حسابی خبرساز شد و 
بــه دلیل رعایت نکردن ایــن قانون رای به 

کســر امتیاز از ســپاهان و پرسپولیس داد 
پــس از چند هفته به نــاگاه امتیاز این دو 
تیــم را برگرداند تا دیگــر تیم ها که مدعی 
رعایت ســقف قرارداد بودنــد فغان پایمال 
شــدن حقشــان را برآورند. با این همه در 
فصل جدید نیز این قانون با اندکی افزایش 
سقف در دستور کار فدراسیون نشین ها بود 
تا دو روز پیش که دوباره دستخوش تغییر و 
عقب نشینی عجیب فدراسیون فوتبال شد.

در حالــی که لیگ برتــر وارد هفته چهارم 
خود شده اســت و نمایندگان فوتبال ایران 
طی روزهای آتی در عرصه قاره    ای به میدان 
می روند. فدراســیون فوتبال به زعم خود و 
در جهــت حمایت از این چهار تیم ســقف 
آنهــا را به این ترتیب افزایش داد:«  بودجه 
پرســپولیس و اســتقلال نمایندگان ایران 
در لیگ نخبگان آســیا یــک و نیم میلیون 
دلار و بودجه سپاهان و تراکتور نمایندگان 
کشــورمان در لیگ قهرمانان آسیای 2 به 

مبلغ یک میلیون دلار افزایش یافت.«

»همدلی« بررسی می کند 

فدراسیونبیچمنوتصمیماتوعقبنشینیهایحاشیهساز!

همدلی| تصمیم فدراسیون فوتبال در شرایطی اتخاذ شد 
که در دو ماه گذشــته چهار تیــم فوق و در کوران جذب 
بازیکن درخواست افزایش ســقف را داشتند افزایشی که 
اینک به زعــم آنها جهت حمایت از یــک تیم یا دو نیم 

مشخص رخ داده است.
بــه همین دلیل بود که ابتدا »رضــا درویش« مدیرعامل 
پرســپولیس حســابی به فدراســیون فوتبــال تاخت و 
گفت:هنــوز لکــه ننــگ ســرمربی و 12 میلیــون دلار 
ویلموتس) اشــاره به مهدی تاج رییس فدراسیون فوتبال 
و قرارداد بحــث برانگیز او با ویلموتس بلژیکی( از فوتبال 
ایران پاک نشــده که تاریک ترین نقطه ننگ فوتبال رقم 
خورد.چطور ممکن اســت یک سقفی را به باشگا ه ها ابلاغ 
می کنند و می گویند باید قانون مند باشــید؟ چه کســانی 
پشــت پرده مطلع هســتند که سه ســاعت قبل از پایان 
فرصت بارگذاری لیست آســیایی این اتفاق رخ می دهد؟ 
بازیکن از قبل می گیرنــد و به آنها اطمینان می دهند که 
ما لحظاتی قبل از پایان مهلت، به شــما امکانات می دهیم 
و باز می کنیم؟ این ها را چه کســی می داند؟ آیا قابل تامل 
نیست؟حتی مســئولان فدراسیون، آقای قنبرزاده و آقای 
نورشــرق به من گفتند این بار مثل دفعات قبل نیســت 
و مــا قانون را رعایت می کنیــم و نمی گذاریم تحت هیچ 
شــرایطی این اتفاق بیفتد. ما روز اول گفتیم چرا چنین 
قانونی گذاشــتید؟ گفتند دیگر نمی شود دست برد و کم 
و زیاد کرد. 3-4 بازیکن مــا به خاطر 10-1۵ تومان جدا 
شدند، چون ما می خواســتیم سقف را رعایت کنیم. شما 
از این موضوع چه برداشــتی می کنید؟شما تاریخی را که 
بازیکنان به ایران آمده اند و بازیکنان داخلی قرار بسته اند، 
ببینید. تیمی که ســقف دارد چطور دو میلیون دلار تعهد 
بــرای خودش ایجــاد می کند؟ از یک جایــی به آن تیم 
می گویند شــما کارت را بکن. مگر پرسپولیس از یک کره 
دیگر آمده؟ چرا انقدر با پرســپولیس دشمنی می کنند؟ 
چون انقدر قهرمان می شود؟ این تیم هم برای ایران است 
و از یک ســفینه دیگر نیامده اســت.کردیم جامعه مان به 
بلوغی رســیده که باید قانون را رعایت کنیم، ولی این ها 
ثابت کردند اینطور نیست و قانون به این بستگی دارد که 
کدام دوست و هم ولایتی  و همکارمان تطمیع شود و برای 
آن قانون بگذارم. مگر می شــود سه ساعت؟ در سه ساعت 
چه کسی می تواند بازیکن بگیرد؟ مگر اینکه از قبل با هم 
ساخته باشند و گفته باشند شما برو کارت را بکن، من دو 
سه ساعت قبل بیاورم. مگر می شود طرف را که در کشور 

دیگری ورزش می کند، پای تلفن بیاورند و بگوید اوکی«
مظفری زاده: الان وقتش نبود

»ســعید مظفری زاده« سرپرســت مدیرعاملــی تراکتور 
نیز در این خصوص گفت:باشــگاه تراکتور به فدراســیون 
فوتبال این پیشــنهاد را داده بود، اما متأســفانه زمانی با 
این درخواســت موافقت شــد که تراکتور با رعایت سقف 
بودجه، تیم را کامل بسته بود. کاش افزایش سقف بودجه 

پیش از تکمیل لیست تیم ها و قبل از آغاز مسابقات انجام 
می گرفت. اکنون این اتفاق به نفع ســایر تیم ها تمام شد 
که نمی توانستند از بازیکنان جدید استفاده کنند. معتقدم 

این نوع رقابت ناعادلانه است.
اعتراض فولاد

»هوشــنگ نصیرزاده« مدیرعامل باشگاه فولاد نیز به این 
اقدام فدراســیون فوتبال از زاویه    ای دیگــر انتقاد کرد و 
گفت:فدراسیون فوتبال تصور می کند با این افزایش سقف 
بودجه به قدرت تیم های چهارگانه ایران فقط در بازی های 
آســیایی کمک می کند و توجه ندارد که دارند ناخواسته 
این چهار تیم را در لیگ برتر کشــور مقابل سایر تیم های 
رقیب هم تقویت می کنند. این تصمیم فدراســیون قطعاً 
خلاف اصل یکپارچگی مسابقات است و نتایج لیگ بعد از 

افزایش بودجه را هم زیر سؤال می برد.
استقبال استقلال و نیش و کنایه سمیعی به رقیب

اما »فرشید سمیعی« مدیرعامل استقلال در این خصوص 
گفت:برای ما هم مشخص نیست چرا برخی برابر تصمیم 
قانونــی فدراســیون فوتبــال اینگونه مقاومــت به خرج 
می دهند. فدراسیون فوتبال بر اســاس قوانین و مقررات 
و اســتناد به آیین نامه حاکم بر سقف بودجه با توجه به 
درآمدزایی باشــگاه های حاضر در رقابت های آسیایی عینا 
مفــاد قانونــی را در نظر گرفته و ســقف را برای »همه« 
نمایندگان ایران افزایش داده چون این چهار باشگاه قرار 
اســت از حیثیت فوتبال ملی و جایگاه فوتبال ایران دفاع 
کنند اما معلوم نیســت چرا برخی متوجه نیستند حضور 
ضعیف در این مســابقات منجر به کاهش هرچه بیشــتر 
سهمیه ها در لیگ های مختلف آسیایی می شود و متاسفانه 
ترجیح می دهند به قیمت تضعیــف فوتبال ملی، مانع از 

اجرای نص قانون شوند
رضایت مورایس

مورایس ســرمربی سپاهان نیز با اشــاره به اینکه قوانین 
مالــی تیم ها را درگیر کرده بود، گفت:برخی تصمیمات از 
تصمیم گیرندگان را دوست داریم یا نداریم اما باید در کنار 
یکدیگــر زندگی کنیم ولــی تصمیم گیرندگان را حمایت 

کنیم. مطمئن باشــیم این تصمیم ما را خوشحال خواهد 
کرد. موفقیت بستگی به جوی که درست می شود، دارد و 

امسال قبل از عملکرد هم جوی ایجاد می شود.
این اظهار نظر مورایس در شــرایطی اســت که ایسنا در 
خصوص افزایش ســقف قراردادها نوشت:سپاهان در حال 
حاضر هنوز نتوانســته قرارداد انزونزی، لیموچی و کامارا 
را ثبت کند تا نتواند از این ســه بازیکن در لیگ ســطح 
دوم قهرمانان آســیا و رقابت های داخلی اســتفاده کند. 
نکته جالب توجه این اســت که حتی زمانی که ســپاهان 
در حداقل دو مقطع متوجه شد که به خاطر سقف بودجه 
نمی تواند بازیکن جدید جذب کند اما انگار از آینده باخبر 
بود و می دانســت که ســقف بودجه افزایش پیدا می کند.

سپاهان ابتدا نتوانست قرارداد لیموچی را به خاطر سقف 
بودجه ثبت کند اما به ســراغ جــذب انزونزی رفت و این 
ســتاره را به خدمت گرفت. در ادامه این باشگاه نتوانست 
قرارداد لیموچی و انزونزی را ثبت کند اما دوباره به سراغ 
جذب یک بازیکن خارجی دیگر به نام کامارا رفت تا جمع 
ســتاره های ثبت نشده اش به ســه نفر برسد.نکته جالب 
دیگر این است که نحوه افزایش سقف بودجه، دقیقا همان 
روشــی است که ســپاهان در نظر داشت تا به واسطه آن 
ســقف بودجه اش را بالا ببرد. این باشــگاه در نظر داشت 
با محاســبه حدودی پاداش های آسیایی، آن را به صورت 
علی الحساب به سقف بودجه اش اضافه کند که با مخالفت 

کارگروه ناظر بر قراردادها مواجه شد.
استقلال هم شکایت کرد

باشگاه استقلال هم شاکی اســت. این باشگاه اعلام کرد: 
پس رعایت نشدن قوانین جذب بازیکنان خارجی و اضافه 
شــدن غیرقانونی سهمیه خارجی از ســوی برخی تیم ها 
و زمینه ســازی رسانه ای از ســوی برخی جهت گسترش 
دامنه تخلفات، باشگاه استقلال مراتب اعتراض و شکایت 
خود را از این تخلف آشکار به سازمان لیگ و ارکان قضایی 

فدراسیون فوتبال ارائه داد.
این موضوع که تخلف آشکار از سوی برخی تیم ها شمرده 
می شــود، نه تنها منجــر به رقابت نابرابــر بلکه منجر به 
احساس ایجاد فضای نابرابر بودن تیم ها نزد قانون می شود.

قنبرزاده  از دلشان در می آورد!
منصورقنبــرزاده نایب رییس دوم فدراســیون فوتبال در 
واکنش به انتقادها و مشخصا انتقاد مدیرعامل پرسپولیس 
گفت:ما نمی گوییم که همه تصمیمات فدراسیون فوتبال 
درست اســت، اما با غرض و جانبداری صورت نمی گیرد. 
در این دستورالعمل یک جاهایی شاید به نفع یک باشگاه 
باشــد و یا با شــرایط باشــگاهی متفاوت، ولی مجموعه 
فدراسیون نمی آید به خاطر یک باشگاه یا یک فرد خودش 
را زیر ســؤال ببرد. خواهش ما این است که طاقت، صبر 
و حوصله مان را بیشــتر کنیم. اگر دوســتان صحبتی هم 
کردند روی عصبانیت بوده اســت و نشست می گذاریم و 

سوءتفاهم ها را برطرف می کنیم.

طوفان درویش؛ تبعیض یا حمایت؟


